

# Letter of Acceptance

## 中标通知书

To: Darb Al -Furat company for Trading and General Contracting  
The bid evaluation for the Wooden doors procurement (serial number : POWERCHINA-0102010-230463) of the construction of 106 model schools in Dhi Qar governorate has been completed. We hereby notify your offer has been accepted.

中国电建伊拉克示范学校（济加尔省）项目木门采购项目（项目编号：POWERCHINA-0102010-230463）的评标工作已结束，现通知贵单位中标。

Please assign your representative to the office of the construction of 106 model schools in Dhi Qar governorate to sign the contract after receiving the letter of acceptance.

请贵单位在收到中标通知书后，派（授权）代表前往：中国电建伊拉克示范学校（济加尔省）项目谈判并签订合同。

The construction of 106 model schools in Dhi Qar governorate  
December 12th, 2023

中国电建伊拉克示范学校（济加尔省）项目  
2023年12月12日



Contact person: Mr. Wang  
Tel: 07836074225  
联系人：王海瑞  
电 话：07836074225